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quarter of the fiscal year 2022G., and the determination of the auditor's 
remuneration.( Attached) 
5. Voting on delegating the Board of Directors to distribute interim 
dividends on biannual or quarterly basis for the fiscal year 2021G, and 
determine the due date and disbursement in accordance with the 
regulatory controls and procedures issued in implementation of the 
Companies Law.  
6. Voting on the transactions and contracts that will be concluded  
During the year 2021 AD between the company and the Al Abdullatif 
Furniture Company, which belongs to the member of the Board of 
Directors Mr. / Sulaiman Omar Al Abdullatif and Mr. / Abdullatif Omar 
Al Abdullatif and Mr. / Fahd bin Omar Al Abdullatif you have an indirect 
interest in it, which consists mainly of wholesale sales of carpet and 
carpet products., and It does not have any preferential conditions, and 
the value of these transactions during the year 2020 amounted to 
(29.945) thousand riyals. ( Attached) 
7. Voting on the transactions and contracts that will be concluded  
During the year 2021 AD between the company and the Al Abdullatif 
Furniture Company, which belongs to the member of the board of 
directors Mr. / Sulaiman Omar Al Abdullatif, Mr. / Abdullatif Omar Al 
Abdullatif and Mr. / Fahd bin Omar Al Abdullatif an indirect interest in 
them, which are services and benefits provided to the related party ( 
A warehouse lease contract for the benefit of the Al Abdullatif Industrial 
Investment Company (the lessor) and the Al Abdullatif furniture 
Company (the tenant), and It does not have any preferential conditions 
and the value of these transactions during the year 2020 amounted to 
(2,948) one thousand real. ( Attached) 
8. Voting on the transactions and contracts that will be concluded 
During the year 2021 AD between the company and the Al Abdullatif 
furniture Company, which belongs to the member of the Board of 
Directors Mr. / Sulaiman Omar Al Abdullatif, Mr. / Abdullatif Omar Al 
Abdullatif and , Mr. /  Fahd bin Omar Al Abdullatif an indirect interest 
in it, noting that the nature of the relationship consists of services and 
benefits provided to the related party It is a contract for providing 
subsistence and housing services between Retaj Al Wasil Services, 
Maintenance and Catering Company (the lessor), one of the 
subsidiaries of the company, and the Al Abdullatif furniture Company 
(the tenant), and the value of these transactions during the year 2020 
amounted to (920) thousand riyals. ( Attached) 
9. Voting on the transactions and contracts that will be concluded 
During the year 2021 AD between the company and the Al Abdullatif 
furniture Company, which has a relationship board member, which is 
logistical services (workshop works / electronic maintenance / 
computer maintenance and programming),and  It does not have any 
preferential conditions. The value of these transactions during the year 
2020 AD reached (100) thousand riyals. ( Attached) 
10. Voting on the transactions and contracts that will be concluded 
During the year 2021 AD between the company and the Al Abdullatif 
furniture Company, which belongs to the member of the board of 
directors Mr. / Sulaiman Omar Al Abdullatif, Mr. / Abdullatif Omar Al 
Abdullatif and Mr. / Fahd bin Omar Al Abdullatif an indirect interest in 
it, noting that the nature of the relationship consists of services and 
benefits from (a related party ) Which are housing lease contracts and 
otherwise for the benefit of the Al Abdullatif furniture Company (the 
lessor) over the Al-Abdul Latif Industrial Investment Company (the 
tenant) in order to accommodate some of the employees of the Al 
Abdullatif Industrial Investment Company, and It does not have any 
preferential conditions. The value of these transactions during the year 
2020 amounted to (150) thousand riyals. ( Attached) 
11. Voting on the transactions and contracts that will be concluded 
During the year 2021 AD between the company and the Al Abdullatif 
Furniture Company, which belongs to the members of the Board of 
Directors Mr. / Sulaiman Omar Al Abdullatif, Mr. / Abdullatif Omar Al 
Abdullatif and Mr. / Fahd bin Omar Al Abdullatif have an indirect 
interest in it, noting that the nature of the relationship consists of 

 أو . التصـويت على تفوي  مجلس اϹدارة بتوزيع أربا  مرحلية بشـϜل نصـف˾
 وفقاً  والصرف اϻستحقاق Φوتحديد تاريم، ˺˻˹˻ ربع سنوي عن العام المالي

 .الشرϛات لنظام تنفيذاً  الصادرة التنظيمية واϹجراءات للضوابط
ــــتتم. ˿ يت على الأعمال والعقود التي س ــــو عام  التص بين  م˺˻˹˻ϼΧل ال

شرϛة شات العبدالطيفشرϛة و ال سليمان  مفرو ضو مجلس اϹدارة  والتي لع
والأســـتاذ/ عبداللطيف بن عمر العبداللطيف والأســـتاذ  فالعبد اللطيبن عمر 

، والتي هي عبارة عن مصـــلحة  ير مباشـــرة فيها فهد بن عمر العبداللطيف/
وϻ يوجد لها  ،الســجاد والموϛيت لمنتجاتالمبيعات بشــϜل ر΋يســي بالجملة 

مبلώ  ˹˻˹˻العام وقد بلϐت قيمة هذه المعامϼت ϼΧل  شـــروط تفضـــيليةأي 
(˻̂.̂˽˾ )୰ مرفق(.ألف( 
ــــتتم ̀ مال والعقود التي س يت على الأع ــــو عام . التص بين  م˺˻˹˻ϼΧل ال

شرϛة شات العبدالطيفشرϛة و ال سليمان  مفرو ضو مجلس اϹدارة  والتي لع
والأســــتاذ/ عبداللطيف بن عمر العبداللطيف والأســــتاذ  بن عمر العبداللطيف

 ،والتي هي عبارة عن مصـــلحة  ير مباشـــرة فيها فهد بن عمر العبداللطيف/
عقد ايجار مســــتودعات لصــــالح )Χدمات ومنافع مقدمة الى الطرف ذو عϼقة

شــرϛة العبداللطيف لϼســتΜمار الصــناعي )الممجر( ومفروشــات العبداللطيف 
وقد بلϐت قيمة هذه المعامϼت تفضيلية  شروطوϻ يوجد لها أي  ،)المستأجر(
 )مرفق(.ألف ୰  (́˽̂.˻) مبلϼΧ˻˹˻˹ ώل العام  

ــــتتم́ مال والعقود التي س يت على الأع ــــو عام  . التص بين  م˺˻˹˻ϼΧل ال
مفروشات العبداللطيف والتي لعضو مجلس اϹدارة سليمان شرϛة الشرϛة و

والأســــتاذ/ عبداللطيف بن عمر العبداللطيف والأســــتاذ  بن عمر العبداللطيف
 طبيعة العϼقةعلما أن  ،مصــلحة  ير مباشــرة فيها فهد بن عمر العبداللطيف/

تتϜون Χدمات ومنافع مقدمة الى الطرف ذو عϼقة وهو عقد تقديم Χدمات 
إعاشـــة وإســـϜان بين شـــرϛة ريتاج الوصـــيل للΨدمات والصـــيانة واϻعاشــة 

مفروشات العبداللطيف شرϛة )الممجر( إحدى الشرϛات التابعة للشرϛة وبين 
 (˹˻̂)مبلώ  ˹˻˹˻م  )المستأجر( ، وقد بلϐت قيمة هذه المعامϼت ϼΧل العا

.୰ مرفق(ألف( 
ــــتتم ̂ مال والعقود التي س يت على الأع ــــو عام . التص بين  م˺˻˹˻ϼΧل ال

مفروشات العبداللطيف والتي لعضو مجلس اϹدارة سليمان شرϛة الشرϛة و
والأســــتاذ/ عبداللطيف بن عمر العبداللطيف والأســــتاذ بن عمر العبداللطيف 

 علما أن طبيعة العϼقة ،مصــلحة  ير مباشــرة فيها فهد بن عمر العبداللطيف/
Χــدمــات ومنــافع مقــدمــة الى الطرف ذو عϼقــة وهي Χــدمــات  من تتϜون

صيانة وبرمجة حاسـب ،لي(،  لوجسـتية )أعمال بالورشـة/ صـيانة الϜترونيات/
ــروطوϻ يوجد لها أي  ــيلية  ش وقد بلϐت قيمة هذه المعامϼت ϼΧل العام  تفض

 )مرفق( .( ألف ୰˹˹˺م )˹˻˹˻
ــــتتم ˹˺ ــــويت على الأعمال والعقود التي س بين  م˺˻˹˻ϼΧل العام . التص

مفروشات العبداللطيف والتي لعضو مجلس اϹدارة سليمان شرϛة الشرϛة و
والأســــتاذ/ عبداللطيف بن عمر العبداللطيف والأســــتاذ  بن عمر العبداللطيف

 علما أن طبيعة العϼقة ،مصــلحة  ير مباشــرة فيها فهد بن عمر العبداللطيف/
جارات مســـــاϛن قة(وهي عقود إي ϼنافع من )طرف ذو ع مات وم Χد  تتϜون 

مفروشــات العبداللطيف )الممجر( على شــرϛة العبد شــرϛة لصــالح  وϼΧفه
اللطيف لϼستΜمار الصناعي )المستأجر( وذلϹ ϚسϜان بع  موظفي شرϛة 

وقد بلϐت  .رود تفضيليةشوϻ يوجد لها أي ، العبد اللطيف لϼستΜمار الصناعي
 )مرفق( ألف ୰. (˹˾˺) مبلώ ˹˻˹˻قيمة هذه المعامϼت ϼΧل العام 

ــــتتم ˺˺ ــــويت على الأعمال والعقود التي س بين  م˺˻˹˻ϼΧل العام . التص
والتي لعضو مجلس اϹدارة سليمان  فالعبد اللطيمفروشات شرϛة الشرϛة و
عمر العبداللطيف والأســـتاذ والأســـتاذ/ عبداللطيف بن  فالعبد اللطيبن عمر 

 علما أن طبيعة العϼقة ،مصــلحة  ير مباشــرة فيها فهد بن عمر العبداللطيف/
ــة(من  تتϜون ــافع من )طرف ذو عϼق ــات ومن ــدم Χ  ــارات وهي عقود إيج

ــــالح  ــــات شــــرϛة مســــتودعات ومراϛز بيع Χارج مدينة الرياض لص مفروش
انيات )إحدى الشرϛات العبداللطيف )الممجر( والمستأجر هو شرϛة أدفا للبط
شــروط وϻ يوجد لها أي التابعة لشــرϛة العبد اللطيف لϼســتΜمار الصــناعي(. 

ألف  (̂́˺) مبلώ م˹˻˹˻وقد بلϐت قيمة هذه المعامϼت ϼΧل العام   تفضيلية
.୰ )مرفق( 
ــــتتم ˻˺ ــــويت على الأعمال والعقود التي س ين ب م˺˻˹˻ϼΧل العام . التص

مفروشات العبداللطيف والتي لعضو مجلس اϹدارة سليمان شرϛة الشرϛة و



services and benefits from (an interested party Relationship) which are 
lease contracts for warehouses and sales centers outside the city of 
Riyadh in favor of the Al Abdullatif Company (the lessor) and the tenant 
is Adva Blankets Company (one of the subsidiaries of the Al Abdullatif 
Industrial Investment Company), and It does not have any preferential 
conditions, and the value of these transactions during the year 2020 
AD amounted to (189) thousand riyals. ( Attached) 
12. Voting on the transactions and contracts that will be concluded 
During the year 2021 AD between the company and the Al Abdullatif 
Furniture Company, which belongs to the member of the Board of 
Directors Mr. / Sulaiman Omar Al Abdullatif, Mr. / Abdullatif Omar Al 
Abdullatif and Mr. / Fahd bin Omar Al Abdullatif an indirect interest in 
it, noting that the nature of the relationship consists of services and 
benefits from (a related party) These are purchases from a related 
party (carpet brushing accessories) that are required to implement the 
projects of the Al Abdullatif Industrial Investment Company, and the 
executing party is the Al Abdullatif Furniture Company. and It does not 
have any preferential conditions. The value of these transactions 
during the year amounted to 2020 thousand (26) thousand riyals. ( 
Attached) 
13- Voting on the transactions and contracts that will be concluded 
During the year 2021 AD between the company and the Natural Gas 
Distribution Company, whose members of the Board of Directors Mr. / 
Abdullatif Omar Al Abdullatif and Mr. / Majed Abdulrahman Al-Ossailan 
have an indirect interest in them, noting that the nature of the 
relationship consists of purchases in general from the Natural Gas 
Distribution Company (Article Natural gas) and It does not have any 
preferential conditions, and the value of these transactions during the 
year 2020 amounted to (1740) thousand riyals. ( Attached) 
14. Voting on payment of (100,000) riyals to four members of the 
board of directors as a reward for the fiscal year ending on 12/31/2020 
AD, with a total of (400,000) riyals, and they are ( Mr. / Hisham 
Abdulrahman Al-Askar, Mr. / Majed Abdulrahman Al-Ossailan, and Mr. 
/ Abdulaziz Abdullatif Al-Dilaijan and Mr. / Fozi Ayoub Sabri ) noting 
that the remaining three members, namely Mr. / Sulaiman Omar Al 
Abdullatif, Mr. / Abdullatif Omar Al Abdullatif and Mr. / Fahd bin Omar 
Al Abdullatif, have waived their remuneration for their membership in 
the Board of Directors for the year ending 12/31/2020 AD. 
15. Voting on discharging the members of the Board of Directors from 
liability for the fiscal year ended on 31/12/2020G. 

والأســــتاذ/ عبداللطيف بن عمر العبداللطيف والأســــتاذ  بن عمر العبداللطيف
 علما أن طبيعة العϼقة ،مصــلحة  ير مباشــرة فيها فهد بن عمر العبداللطيف/

وهي مشـــتريات من طرف ذو Χدمات ومنافع من )طرف ذو عϼقة(  من تتϜون
مشروعات شرϛة العبداللطيف  مستلزمات فرش السجاد( لزوم تنفيذعϼقة )

وϻ  .لعبد اللطيفامفروشات شرϛة لϼستΜمار الصناعي والجهة المنفذة هي 
ــــيليةيوجد لها أي  العام وقد بلϐت قيمة هذه المعامϼت ϼΧل  شــــروط تفض

˻˹˻˹ ώمبل (˻˿.୰ ألف ) )مرفق( 
 م˺˻˹˻Χــϼل العــام . التصــويت علــى الأعمــال والعقــود التــي ســتتم ˼˺

ـــع الϐـــاز الطبيعـــي والتـــي لعضـــوي مجلـــس  ـــين الشـــرϛة وشـــرϛة توزي ب
اϹدارة الأســـتاذ/عبداللطيف بـــن عمـــر العبـــداللطيف والأســـتاذ/ ماجـــد بـــن 
ـــة  ـــا أن طبيع ـــا علم ـــر مباشـــرة فيه ـــلحة  ي ـــدالرحمن العســـيϼن مص عب

شـــرϛة توزيـــع الϐـــاز مـــن  بشـــϜل عـــامتتϜـــون مـــن المشـــتريات  العϼقـــة
وقــد  شــروط تفضــيليةوϻ يوجــد لهــا أي .) الطبيعــيالϐــاز  الطبيعــي( مــادة

ــام   ــامϼت Χــϼل الع ــώ ˹˻˹˻بلϐــت قيمــة هــذه المع ــف ୰.˹˽̀˺) مبل  ( أل
 )مرفق(

˺˽( ώـــرف مبل ـــويت على ص ـــاء من أعضـــاء ˹˹˹ๆ˹˹˺. التص ( ୰ لأربعة أعض
م بإجمالي ˹˻˹˻/˻˺/˺˼ي المنتهي في مجلس اϹدارة ϛمϜافأة للعام المال

(˽˹˹ๆ˹˹˹ ر والأستاذ/ماجدϜالأستاذ/هشام بن عبدالرحمن العس( وهم ୰ )
جان  لدلي بداللطيف ا بدالعزيز بن ع تاذ/ع ــــ بدالرحمن العســــيϼن والأس بن ع

وهم الأستاذ /  والأستاذ/ فوزي بن أيوب صبري( علماً بأن بقية الأعضاء الΛϼΜة
طيف والأستاذ / عبداللطيف عمر العبداللطيف والأستاذ سليمان عمر العبدالل

يتنازلون عن مϜافآتهم عن عضــويتهم بمجلس اϹدارة فهد عمر العبداللطيف  /
 م.˹˻˹˻/˻˺/˺˼المنتهي في العام عن 
. التصويت على إبراء ذمة أعضاء مجلس اϹدارة عن السنة المالية ˾˺

 م.˹˻˹˻/˻˺/˺˼المنتهية في 
 

 

Attached مرفق ºË´ÉL¸?�VeÉ� * 

Note that the shareholders registered in the Tadawulati services will 
be able to vote remotely on the assembly's items starting at (10) in the 
morning on (Saturday) 11/02/1442 AH corresponding to 06/12/2021 
AD until the end of the time of the meeting, and registration and voting 
in the trading services will be available. And free of charge for all 
shareholders by using the following link (www.tadawulaty.com.sa), 
noting that registration on the Tadawulaty Services website and voting 
is available free of charge to all shareholders. 

علماً بأنه سيϜون بإمϜان المساهمين المسجلين في Χدمات تداوϻتي 
( صباحاً يوم ˹˺التصويت عن بعد على بنود الجمعية ابتداءاً من الساعة )

م وحتى نهاية وقت انعقاد ˺˻˹˻/˿˹/˻˺هـ الموافق ˻˽˽˺/˺˺/˻˹)السبت( 
 الجمعية، وسيϜون التسجيل والتصويت في Χدمات تداوϻتي متاحاً ومجاناً 

 ،(www.tadawulaty.com.sa) لجميع المساهمين باستΨدام الرابط التالي
علماً بأن التسجيل في موقع Χدمات تداوϻتي والتصويت متا  مجاناً لجميع 

 المساهمين

ÌÀÈ�µ¸Ù?�MÊÉtL¸? *�

The eligibility to register to attend the assembly meeting ends at the 
time of the assembly meeting. The eligibility to vote on the assembly's 
items for the attendees ends when the counting committee finishes 
counting the votes 

احقية تسجيل الحضور ϻجتماع الجمعية تنتهي وقت انعقاد اجتماع الجمعية. 
ϛما ان احقية التصويت على بنود الجمعية للحاضرين تنتهي عند انتهاء لجنة 

 الفرز من فرز اϻصوات

�gÉx�?�ºËTlK�ÏË±W?
MÊÉtL¸?È *�

To answer your questions about GMA, please contact the Public 
Relations Department and the affairs of the shareholders on the phone 
(0112652200 - ext 425) or e-mail: 
(saad@carpets.com) 

، الرجاء اϻتصال بإدارة عن بنود الجمعية ولϺجابة على استفساراتϜم
تحويلة  - ˹˹˻˻˾˿˻˺˺˹العϼقات العامة وشΌون المساهمين على الهاتف )

: ( أو على البريد اϹلϜتروني ˾˻˽  
(saad@carpets.com) 

ºs?ÉL¸?�Ï±Êh} *�

Remote voting will be satisfied تفاء بالتصويت عن بعدϛϻسيتم ا ÏË¬@w?�N@¼É¹¥¼ 

http://www.tadawulaty.com.sa/

